
原材料可追溯性服务

UL 通过减轻与原材料采购相关的风险，以帮助公司达到互相冲突的矿物合规性
问题和其他原材料可追溯性需求。

法律和消费者意识的提高迫使公司确保其产品中使用的矿物和其他原材料 (如棉花、 

羽绒、羊毛、木材和各种农产品) 均来自合付道德的来源。

UL 的责任采购团队帮助众多企业设计并采取措施，以提升原材料采购流程的透明度。 

UL 积极参与行业协会以及多方利益相关方，UL 为经合组织尽职调查指导黄金补充和伦 

敦金银市场协会 (LBMA) 责任黄金指导做出了贡献。UL 是首个由责任珠宝业理事会 (RJC)  
认证的审核公司，也是电子工业公民联盟 (EICC) 无冲突冶炼项目的全球三个审核公司之一。 

更多的 UL 经验包括制订定制计划，评估工具和进行现场验证。

结合每位客户的采购实践，UL 可通过全面的计划，帮助客户建立尽职调查制度：

计划制订 创建并实施了有助于公司符合可追溯性要求的战略，同时补充了其整体责任 
采购目标。

• 系统差距评估

• 行业和最佳实践基准测试

• 政策修订/政策制订

•  计划准备、工作优先次序、战略规划

•  风险管理和减轻

• 能力建设

可追溯性/尽职调查评估 调查产品中使用的原材料的来源，并验证是否具备用于采购和 
记录保存的管理系统，以确定和应对供应链中的风险。评估供应商尽职调查是责任采购矿 

物和其他原材料的关键要素。尽职调查评估补充了公司合理原产国调查(RCOI)流程， 

以帮助验证和确认供应商的声明。

• 现场评估

• 桌面评估
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Raw Materials Traceability Services

Increased legislation and consumer awareness is compelling companies to assure that 
minerals and other raw materials such as cotton, down, wool, wood, and different 
agricultural commodities used in their products originate from ethical sources. 

UL’s Responsible Sourcing group helps companies design and implement measures to 
increase transparency when sourcing raw materials. Actively engaged with industry 
associations as well as multi-stakeholder initiatives, UL contributed to the OECD 
Due Diligence Guidance Gold Supplement and London Bullion Market Association 
(LBMA) Responsible Gold Guidance. UL was the first auditing firm to be accredited by 
the Responsible Jewelry Council (RJC), and is one of only three worldwide approved 
auditing firms for the Electronic Industry Citizenship Coalition (EICC) Conflict Free 
Smelter Program. Additional UL experience includes developing customized programs, 
assessment tools, and conducting onsite verifications.

Integrated with each client’s sourcing practices, UL assists clients in the establishment 
of meaningful due diligence through the implementation of a comprehensive 
program:

 Program Development creates and implements strategies that help companies 
comply with traceability requirements, while complementing their holistic responsible 
sourcing goals. 

• Systems Gap Assessment
• Industry and Best Practice Benchmarking
• Policy Revision / Policy Development
• Program Preparation, Prioritization of Efforts, Strategic Planning 
• Risk Management and Mitigation 
• Capacity Building

Traceability / Due Diligence Assessments investigate the source of raw materials used 
in a product, and verify that management systems are in place for procurement and 
record-keeping to identify and to react to risks in a supply chain. Assessing supplier due 
diligence is a key element in responsible sourcing of minerals and other raw materials. 
Due diligence assessments complement companies’ Reasonable Country of Origin 
Inquiry (RCOI) process to help verify and validate supplier claims.

• On-site Assessments
• Desktop Assessments 

UL helps companies address conflict minerals compliance and other raw material 
traceability needs by mitigating risk associated with raw materials sourcing. 
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供应链风险评估  将供应链风险纳入考量，有助于确定符合法律和其他可追溯性所需的额

外资源。

培训  使受供应链透明度计划影响的公司员工及其供应链合作伙伴了解并共享公司与原材

料采购有关的责任采购目标。

• 总部培训

•   供应商培训（包括供应商、产品制造商、组件制造商）

如需了解更多信息，请发送电子邮件至 AsiaEnquiry@ul.com 
或访问 ul.com
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UL 是责任采购审核和咨询服务领先提供商，可提供的服务包括供应链监控、 

研究与计划制订及培训。UL 的责任采购团队业务遍布全球，可在多个国家提供服务。

本文仅供信息用途，且无意传达法律或其他专业性建议。 
UL 并不通过其计划提供有关原材料可追溯性方面的法律建议。

THIS DOCUMENT IS FOR INFORMATION PURPOSES ONLY AND IS NOT INTENDED TO CONVEY LEGAL OR 
OTHER PROFESSIONAL ADVICE.  UL DOES NOT PROVIDE LEGAL ADVICE REGARDING RAW MATERIALS 
TRACEABILITY THROUGH ITS PROGRAMS. 
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UL is a leading global provider of responsible sourcing auditing and advisory services, 
which include supply chain monitoring, research and program development, and 
training.  UL’s Responsible Sourcing team has the global footprint to provide services 
in over several countries.  

Supply Chain Risk Assessments bring supply chain risks into view, helping to identify 
additional resources as necessary for compliance to legal and other traceability 
requirements. 

Training enables company employees affected by the supply chain transparency 
program, as well as their supply chain partners, to understand and share the company’s 
responsible sourcing goals as they pertain to raw material procurement.

• Headquarter Training
• Supplier Training (including vendors, product manufacturers, component  
 manufacturers)
 


